

動物寄養所牌照附加條件

1. 持牌動物寄養所內超過五個月大的狗隻均須植入晶片，並須領有有效的狗隻牌照。
2. 持牌動物寄養所內所有貓狗，必須經註冊獸醫接種疫苗，以預防狗隻感染犬瘟熱、犬病毒性腸炎和犬傳染性肝炎，以及預防貓隻感染貓病毒性腸炎和貓呼吸系統疾病。動物寄養所須備存載有有關動物最新有效防疫注射證明書正本或副本，以供獲授權人員隨時查閱，(須記載狗隻的晶片編號。)
3. 持牌人須按照本署指定的格式（附件一），詳細記錄所有寄養動物的晶片編號、狗隻牌照編號及有效日期，以供獲授權人員隨時查閱。動物寄養所須備存有關資料最少一年。該登記冊的格式須符合《持牌動物寄養所營業守則》(營業守則)第 8 段的規定。
4. 如持牌人被裁定觸犯有關或涉及經營獲發牌業務或在持牌處所提供動物寄養服務的罪行(包括但不限於不當使用有關土地及／或違反任何適用的法律)，漁護署署長保留吊銷有關牌照的權利。
5. 持牌動物寄養所牌照號碼必須展示在任何用於推廣該動物寄養所所刊登的廣告、網站或其他形式的推廣中。
6. 持牌人必須提供持牌動物寄養所的營業名稱、營業地址及營業電話號碼，用於刊登在官方網頁 www.pets.gov.hk 的「持牌動物寄養所名單」中供市民參考。

Additional Conditions to
Boarding Establishment Licence

1. Dogs over the age of 5 months kept in the licensed boarding establishment must be microchipped and have a valid dog licence.
2. All dogs and cats kept in the licensed boarding establishment must be vaccinated by a registered veterinary surgeon against Canine Distemper, Canine Parvovirus and Infectious Hepatitis, for dogs, or Feline Panleukopaemia, Feline Respiratory Disease Complex, for cats. A valid and up to date original or copy of the vaccination certificate of the animal should be available for inspection, (bearing the microchip number for dogs.)
3. The licensee must maintain an up to date register of all boarded animals in a format prescribed by AFCD (Annex I) detailing the microchip numbers, dog licence numbers and validity dates, for inspection by an authorized officer at all times. The register must be kept for a minimum period of one year. The register requirement shall be considered satisfying paragraph 8 of the Code of Standards for Licensed Boarding Establishment.
4. The Director of AFC hereby reserves the right to revoke the licence if the licensee is convicted of any offence relating to or in respect of the operation of the licensed business or the provision of animals boarding services on the licensed premises including but not limited to any improper use of the land and /or contravention of any applicable laws.
5. The licence number must be displayed on any advertisement, websites, or other forms of promotion for the animal boarding establishment.
6. The licensee must provide the business name, business address and business telephone number for publication in the “Licensed Boarding Establishments List” on the official website at www.pets.gov.hk for public access.

Date of Admission (進入日期)	Room No. (房號)	Particulars of the animal (寄養動物資料)						Dog Licence valid until: (牌照有效期至)	Particulars of the owner 寄養動物之主人資料 (name, address, contact phonenno., 姓名、地址、聯絡電話)	Veterinary treatment (if any) (治療記錄) / Remarks (備註)	Date of Exit (離開日期)
		Species (種類)	Breed (品種)	Sex (性別)	Age (年齡)	Color (顏色)	Microchip No. (晶片號碼) and Dog Licence No. (牌照號碼)				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				
				M/F			AVID* * * / ISO: Licence No.				